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Jt '̂esperança 
'i toma a 
i': a Policlínica 
Dlfó 
estat lom ja saben els lectors de L'AC-
inta- UALITAT, la vaga indefinida con-

ocada pels treballadors de la Policlí-
ca pel dia 4 va ser suspesa la mati-
ada del mateix dia. 
al com informàvem en la darrera 
dició del nostre setmanari, quan ja 
ngú creia en cap pacte, al fmal va 
rribar l'acord. Aquests son els 
unts signats pel Comitè d'Empresa i 
onsell d'Administració: 
— L'empresa es compromet a 
lliurar, setmanalment, al Comitè 
dades sobre la situació econòmica 
del centre. Tanmateix es compro-
met a facilitar un balanç mensual. 
— S'acorda convocar una reunió 
comjunta entre Comitè i Junta 
Administrativa pel proper dia 15 
de novembre. 

L'empresa facilitarà ai Comitè 
copia del dictamen que s'està rea-
litzant per afegir a 'informe dels 
interventors judicials. També es 
donarà còpia del resultat de l'audi-
[ona que el Departament de Sani-
tat de la Generalitat està duent a 

. tenne. 
n la relació a la signatura d'aquests 

el Comitè d'empresa de la 
oliclimca ha adreçat un comunicat a 
opinió pública en el qual mostren la 
'Va satisfacció pel resultat final de 
: "eçociacions. A la vegada demà-
en disculpes per les possibles mo-

les que hagin pogut ocasionar als 
suans del centre. Finalment, fan 
2 agraiment a tots els ciu-
S ^ P®'" la seva comprensió, als 
nhia!- ® comunicació social per 

JJ jectm tractament informatiu que 
donat al conflicte i a la totalitat 

''^juntament de Granollers per 

les sccions de mediació realitzades. 
No cal dir que els treballadors consi-
deren tota una victòria aquests 
acords. De la opinió de la Direcció 
sobre la resolució del conflicte no en 
podem informar, doncs tots els in-
tents de posar-nos en contacte amb 
els seus membres han resultat, fins 
ara, infructuosos. 

La Creu Roja, 
informa 
L'Assemblea Local de la Creu Roja 
de Granollers, ha portat a terme últi-
mament, una reestructuració inter-
na, amb la finalitat d'atendre el mà-
xim possible i dins de les seves com-
petències, els serveis i l'atenció al 
públic, i per això, ha establert un 
nou horari d'oficines atès per dues 
persones, de 8 a 15 hores, de dilluns 
a divendres. 
Per les tardes, de 15 a 22 hores i els 
dissabtes al matí, hi haurà un cela-
dor-voluntari per atendre casos 
d'emergència, continuant els serveis 
d'ambulància les 24 hores del dia. 
Per altra banda, s'informa que l'ac-
tual Assemblea Local de a Creu 
Roja de Granollers, està composada 
de la següent manera: 
President-Delegat: Joaquim Garcia i 
Cuevas; Vice-President: Antoni Puig 
i Vacca; Secretari: Josep Canas i Ca-
ballero; Tresorer: Lluís Maspons i 
Garriga; Director-Metge Socorris-
me: Josep Martínez i Tetas; Director 
Socors i Emergències: Miquel Riera 
i Villa; Director Creu Roja del Mar: 
Antoni López i Torres; Vocal A. So-
cial i Banc de Sang: Josep Ventura i 
Encinas; Vocal Parc Mòbil: Josep 
Navarro i Oliver; Vocal-Cap Desta-
cament: Emili Martínez i Martínez; 
Vocals: Mn. Josep Vallicrosa i May-
nou, Esteve Marqués i Vila; Respon-

sable Gabinet Premsa: Josep Caúas i 
Caballero; Vocal Delegat de 
L'Ametlla: Josep Permanyer i Boté. 
Granollers, 6 de novembre de 1982 

El Gabinet de Premsa, 

Cardedeu 

El punt negre 
a la carretera 
Un punt negre de la circulació a casa 
nostra - i que sembla que ningú hi 
para la deguda atenció- és indupta-
blement l'encreuament de la carrete-
ra de Cardedeu a Granollers, amb la 
carretera de La Roca. Perquè tot hi 
siguent aquesta via la que ens porta-
rà a La Roca per Santa Agnès, amb 
el seu desviament cap a Parpers, és 
també la que ens porta a poc més de 
dos quilòmetres a l'entrada (o sorti-
da) 4 de l'autopista de la Jonquera. 
La veritat és que el diumenge a la 
tarda, sobretot l'entrada a aquesta 
carretera desde l'encreuament de la 
carretera de Granollers, és un verta-
der formiguer de cotxes de tots co-
lors i de totes marques, que colapsen 
vertaderament aquella zona. Fins i 
tot, guan s'ha vessat tanta tinta per-
lant I criticant el semàfor de Carde-
deu, creiem que aquesta entrada pot 
ser molt pitjor en els problemes que 
tothom sembla veure al nostre terme 
municipal. 
Malgrat tot, però, el problema més 
greu que avui voldríem denunciar és 
ni més ni menys que l'absència total 
de punts de llum en tot el llarg de la 
zona. Ni una sola farola hi podem 
trobar enmig dels entrebancs de qua-
tre senyals, i quatre voreres que en-
cara fan més perillós el pas pels ca-
rrils, com si fos talment una mena de 
cursa d'obstacles. 
Cap l'any 1968, essent alcalde de 
Cardedeu el senyor Josep Mas, i en 
ocasió de posar les faroles al llarg de 
la carretera de Cardedeu (Avinguda 
del Rei En Jaume), sembla ser que 
ja hi va haver un primer de fer allar-
gar la iluminació fins aquest encreua-
ment. L'intent, però, no va ftiictifi-
car, i tot s'en va anar a l'aigua. 
Ara però, amb un tràfac diari i diu-
menge de gran dimensió que aug-
menta cada dia, la il·luminació 
d'aquest encreuament es fa més que 
imprescindible. O potser esperarem 
que un dia de fosca, quatre cotxes 
tinguin la petacada i vagi al sot una 
colla de gent. Possiblement llavors, i 
només llavors, el problema serà solu-
cionat. Esperem que no sigui així. 
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